
Utlåtande till riksdagens justitieombudsmans kansli 

 

Ärende  EOAK/7518/2021 

 

Stadsstyrelsen har på begäran gett regionförvaltningsverket ett utlåtande 

om ändringar i Lovisa Hamn Ab:s verksamhet. I ärendet har även stadens 

miljövårdssekreterare gett ett officiellt utlåtande. 

 

Ärendet som gäller Lovisa Hamn Ab. 

 

Jag är inte jävig så klagomålet mot mig över jävighet ska förkastas. 

 

 

Lovisa 26.12.2021 

 

 

Arja Isotalo 

ordförande för stadsstyrelsen 
 


